

**ISLAMIC PRIMARY SCHOOL**  
**NOTICE**  
**P.6 Parents' Seminar**

E/IC/SC/20/94  
13<sup>th</sup> April, 2021

Dear Parents,

Your child studying in Primary six will participate in the Secondary School Places Allocation. The Central Allocation for the 2019/2021 Allocation Cycle has begun. The School Choice Forms will be distributed to your child on 13<sup>th</sup> April, 2021 (Tuesday).

You should hand in your given copy of the forms to your class teacher through your child before/on **20<sup>th</sup> April, 2021 (Tuesday)**. With the copies, the class teacher will fill in the original School Choice Forms and return it to your child to bring home for your final signature. **The deadline for your child to hand in the original School Choice Form to the class teacher is 23<sup>rd</sup> April, 2021 (Friday)**.

Our school will organize a zoom parent seminar about the application procedure in detail. The zoom seminar\* will be held from 4:00 p.m. to 4:30 p.m. on 16<sup>th</sup> April, 2021 (Friday). You are welcome to join the zoom seminar. Please complete the reply slip below and hand it in to the class teacher as soon as possible.

**\*The zoom ID : 591 248 4075**

**The zoom link : [https://zoom.us/j/ 5912484075](https://zoom.us/j/5912484075)**

Yours sincerely,



Ng Sui Lan  
Headmistress



**Reply Slip**  
**P.6 Parents' Seminar**

E/IC/SC/20/94

Dear Headmistress,

I \*  will /  will not attend the Zoom Parents' Seminar held on 16<sup>th</sup> April, 2021.

Parent's Signature : \_\_\_\_\_

Student's Name : \_\_\_\_\_

Date : \_\_\_\_\_

\* Please tick at the appropriate box.

伊斯蘭學校  
通告  
六年級升中家長講座

各位家長：

本校六年級學生均需參與 2019/21 年度中學學位分配，本年度的「中央派位選校」申請快將開始。選校表及有關資料將於四月十三日派給學生帶回家，並請家長填寫。

家長需透過子女在四月二十日或前交回選校表副本給班主任。班主任會協助把資料填寫在選校表正本上，再讓學生帶回家給家長檢查及簽署。家長完成後，必須儘快請學生交回，選校表正本的最後交回日期為四月二十三日(星期五)。

校方會為學生及家長以視像形式舉行講座，講解有關事宜，講座將於四月十六日(星期五)，下午四時至四時三十分進行。歡迎家長準時出席，並請填妥以下回條交班主任處理。

\*會議 ID : 843 733 4486

會議連結: <https://zoom.us/j/8437334486>

伍瑞蘭

(伍瑞蘭校長)

二零二一年四月十三日



回條

(E/IC/SC/20/94)

六年級升中家長講座

伊斯蘭學校校長：

本人 \* 將會 / 不會 出席四月十六日舉行之六年級升中家長講座。

家長簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班級：\_\_\_\_\_ ( )

日期：\_\_\_\_\_

\* 請刪去不適用者